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Я це роблю

Пандемія Коронавірусу торкається 
всіх нас. Всесвітня проблема.

Єдиний вихід із пандемії – спільний. Для того, щоб ми знову 
могли вести нормальне життя, важливо, щоб якомога біль-
ше людей отримали щеплення. І Ви також.е.

Навіщо мені робити щеплення?
Ви захищаєте себе. 

 Ви захищаєте інших.
 Ви захищаєте людей, які не можуть бути щеплені, 
 наприклад, дітей і хворих.
 Ви сприяєте запобіганню поширенню вірусу.

✔

✔

✔

✔



Вихідні дані 
Міністерство соціальних справ, охорони  
здоров'я, інтеграції та захисту прав споживачів  
Уповноважений з питань інтеграції землі Бранденбург
Хеннінг-фон-Тресков,1 вул. 2-13, 14467 Потсдам  
Дизайн: агентство Sprung  
квітень 2022 року

Більше інформації:

Чи небезпечно робити щеплення?
 Щеплення можуть мати побічні ефекти. Реакція на  
 щеплення швидко пройде. А от коронавірусна інфекція   
 може бути набагато небезпечнішою. 
 Геном людини вакцина не змінює.  
 Вакцинація не впливає на фертильність чоловіків і жінок.
 З вакциною чіп не вводиться.  
 Алкоголю у вакцині немає.  
 Вакцинація ніяк не впливає на ваше перебування в   
 Німеччині – вакцинація є особистою справою. 

✔

✔

✔

✔

✔

✔

Все ще сумніваєтеся?
Чи є навколо вас люди, які вже зробили щеплення? Мож-
ливо, спілкування з цими людьми допоможе вам прийняти 
рішення.  
Якщо у вас виникли медичні питання, проконсультуйтеся 
з професіоналами. Відео на різних мовах доступні тут.  
https://www.integrationsbeauftragte.de/ib-de/ 
staatsministerin/corona

Де можна зробити щеплення?
 У лікарів (https://www.kvbb.de/patienten/impfpraxen/). 

Вас ніхто не змушує робити щеплення. Це ваше власне 
рішення. Ви несете особисту відповідальність за себе 
та інших. 

✔


